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Verslag 

 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Er wordt gevraagd om een antwoord te bezorgen aan de raad op de vragen, opmerkingen en adviezen 
die gemaakt werden tijdens de vorige vergadering. 

Er werd tijdens het vorig overleg gevraagd hoe de acties die opgenomen zijn in de meerjarenplanning 

worden opgevolgd. Dit gebeurt aan de hand van een lijst waarin alle acties zijn uitgeschreven en 
gekoppeld werden aan een dienst of persoon die dit moet opvolgen. Dit is een intern werkdocument dat 
wordt opgevolgd door het college van burgemeester en schepenen en het MAT (management team). Dit 
document wordt niet gedeeld met adviesraden. De bevoegde schepen kan wel jaarlijks een stand van 
zaken van de acties die gekoppeld zijn aan zijn beleidsfuncties meegeven aan de raad. 
 
De actuele versie van het meerjarenplan staat op de website van de gemeente: 

https://www.avelgem.be/beleidsplannen-gemeente 
 
 
2. Klimaatpremie 
 
De aangepaste versie van het voorstel van de klimaatpremie wordt door schepen Erik Vandereecken 

toegelicht. 
Door de groenambtenaar werden plantenlijsten voor bomen, struiken, bodembedekkers en klimplanten 

opgemaakt. Voor de bomen werd er naast een lijst van inheemse soorten ook een lijst van klimaatbomen 
voorzien.  
De geselecteerde ‘klimaatbomen’ zijn cultivars van inheemse bomen. Deze soort bomen plant de 
gemeente ook zelf aan omwille van meestal beperktere omvang. Het is dan ook niet aangewezen dat de 
inwoners verplicht worden om in hun (kleine) tuin de oorspronkelijke grote zuiver inheemse soorten aan 

te planten. Wanneer de particulieren de grote soorten moeten planten, zal dat resulteren in het 
kandelaren van de bomen en dit is niet het beeld van een boom dat de gemeente wenst. 
 
Vanuit de raad komen een aantal bemerkingen i.v.m. plantadvies en het vermelden van gedetailleerde 
info van het wortelgestel, geschikt voor welke locatie, grote plant, eigenschappen plant… 
 
Via de website van de gemeente en het aanvraagformulier van de klimaatpremie zal er verwezen worden 

naar een aantal websites (oa Velt en bomenwijzer) waar de burger meer informatie kan terug vinden 
over de geselecteerde planten. 
 

Het premiereglement wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad van april (opmerking: 
omwille van de maatregelen in de bestrijding van het coronavirus werd de gemeenteraad van maart 
geannuleerd). 

 

https://www.avelgem.be/beleidsplannen-gemeente
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De voorgestelde plantenlijsten worden in bijlage van dit verslag meegestuurd. 

 

 
3. Voedselteam Avelgem 
 
Het voedselteam heeft zich op 25 februari voorgesteld aan de raad van bestuur. Er werd nagedacht over 
wat de MiNaKliRaad en de gemeente kan doen om hen meer naambekendheid te geven bij de Avelgemse 

inwoners. 
 
In de gemeentelijke info van april komt een artikel rond het voedselteam, ook op de gemeentelijke 
facebookpagina zal dit aan bod komen. 
 
Daarnaast kan er gekeken worden om in samenwerking met de GRIS (gemeentelijke raad voor 
internationale samenwerking) en eventueel de werkgroep Fairtrade gemeente een infoavond te 

organiseren. Tijdens deze infoavond zou niet enkel het voedselteam maar ook andere gerelateerde 
onderwerpen aan bod komen. 
 

Er wordt voorgesteld om tijdens de week van de korte keten (begin juni) iets te organiseren. 
 
Opmerking: de gemeente heeft plannen om tijdens de week van de korte keten een hoevefietstocht langs 
lokale producenten (landbouwbedrijven) te organiseren in samenwerking met de ondernemersraad. 

 
Hoe werkt het voedselteam Avelgem op dit moment? 
Voedselteams is een nationale organisatie. Met een aantal lokale vrijwilligers werd recent het 
voedselteam Avelgem opgericht. Verschillende lokale producenten (oa zuivel, rund- en hertenvlees, 
lamsvlees, kaas, groenten en fruit, vis) leveren aan voedselteam Avelgem. Er worden nog extra lokale 
producenten gezocht. Daarnaast kunnen ook producten van de wereldwinkel via voedselteams besteld 

worden. 
Bestellen kan via de website www.voedselteams.be. Wie nieuwsgierig is of het concept van voedelteams 
iets voor hen is kan 4 keer een proefbestelling plaatsen. Daarna wordt er jaarlijks lidgeld gevraagd (20 
euro). 
De bestellingen kunnen elke donderdag tussen 18 en 20 uur opgehaald worden in Het Ganzenhof, 

Bosstraat 2, Avelgem. 
Op dit moment zijn er een 10tal gezinnen die aangesloten zijn. 

 
 
4. Stavaza aanplant bomen gemeente 
 
Er wordt een overzicht gegeven van de aangeplante en nog aan te planten bomen (zie lijst in bijlage 2). 
Het aanplanten van de bomen in de Sint-Amandswijk gebeurde in samenwerking met basisschool Sint-
Jan Berchmans uit Kerkhove. De bomen in de Munkkouter werden samen met een aantal studenten van 

GO! Atheneum aangeplant. Foto’s zie bijlage 3. 
 
Er wordt opgemerkt dat de bomen die aangeplant werden in de Bouvriestraat (geboortegroen) niet in de 
lijst zijn opgenomen. Er wordt ook meegegeven dat deze bomen scheef staan door de wind. Deze 
opmerkingen werden doorgegeven aan de groendeskundige. 
 

 

5. Kappen bomen – beschermen belangrijke biotopen 
 
Wilgen Waterhoek 
 
Via Natuurpunt werd gemeld dat wilgen ter hoogte van de Waterhoek verwaarloosd staan. Enkele 
knotwilgen zijn al dood. Er wordt gevreesd dat door het niet tijdig knotten van de bomen belangrijke 

biotopen zullen verdwijnen. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.voedselteams.be/
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Fons merkt op dat de bomen zodanig oud en groot zijn dat het gevaarlijk is om ze te knotten. 

 

Wat kan de gemeente doen om die belangrijke biotopen te beschermen? Glenda vroeg raad aan de 
natuurinspecteur van ANB.  
Hij liet weten dat hij de bomen ter plaatse zou gaan bekijken naar de toestand van de stam (rotting van 
binnenuit) en de leeftijd. De meeste knotwilgen hebben na een 50-tal jaar hun beste tijd gehad. Wegens 
zijn economisch nut (brandhout, paaltjes, drainage en schaduw voor de dieren) werden deze vroeger 

gewoonlijk door de landbouwer vervangen. Vandaag de dag worden ze eerder als last ervaren. 
 
Na een plaatsbezoek op 12 maart liet de natuurinspecteur van ANB weten dat de meeste knotwilgen in 
de Waterhoek het zeker nog waard zijn om ze te knotten volgend plantseizoen. 
 
 
Wilgen waterhuisje Knobbelstraat 

 
Ter hoogte van het waterhuisje werden recent een aantal wilgen geveld zonder vergunning. Er werd 
vanuit de gemeente een brief gestuurd naar de eigenaar. 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
Glenda had intussen telefonisch contact met de eigenaar. Hij liet weten dat de bomen aan die kant 
gekapt werden omdat ze daar niet goed groeien door de andere hoge bomen. Zijn vader heeft indertijd 

heel veel bomen aangeplant op het perceel. Hij liet nog weten dat hij de bomen zal compenseren aan de 
andere kant van het perceel. 

 
 
Wilgen Scheldelaan 
 
De gemeente vroeg advies aan ANB betreffende de recente velling van een knotwilg in de Scheldelaan 
gelegen in natuurgebied Deze knotwilg stond alleen, maar was nog in goede gezondheid. Eerder werd al 
eens een knotwilg geveld. De andere wilgen werden geknot. Deze knotwilgen staan niet op het openbaar 

domein, ook al zou het uitzicht anders doen vermoeden.  
 

 
 

De wilgenrij staat op een perceel dat in VEN gelegen is. Volgens  het Natuurdecreet is het wijzigen van 
KLE verboden, benevens individuele ontheffing door het Agentschap voor Natuur en Bos. 
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Als het een eerste inbreuk is werkt ANB voor een inbreuk van deze omvang gewoonlijk met een 

aanmaning, met inbegrip van herstel. Indien een herhaling, wordt het een proces-verbaal met 

bestuurlijke maatregelen tot herstel. ANB zal deze overtreding verder afhandelen. 
 
Paul Vandamme, de natuurinspecteur van ANB, is ter plaatse geweest op 12 maart. Hij heeft de eigenaar 
gesproken. Men zal een aanmaning sturen met een opgelegde plant van 3 knotwilgen volgend 
plantseizoen (november – maart). 

 
 
Wilgen langs Moerbeekgracht Outrijve 
 
De provincie wil de oever van de Moergracht herinrichten i.f.v. het beheer. Men was van plan om alle 
knotwilgen (30 tal) te kappen. Er was geen vervanging voorzien. 
Via Natuurpunt werd de gemeente op de hoogte gebracht van deze plannen.  

Ter plaatse was er een overleg tussen de gemeente, natuurpunt en de provincie. Er werd afgesproken dat 
men een 7-tal bomen zou laten staan en dat er een heraanplant moet gebeuren met een tussenafstand 
van 10 meter. De gemeente volgt de gemaakte afspraken op. 

 
Vanuit de MiNaKliraad wordt gevraag om het knotten van knotbomen opnieuw te stimuleren. De 
gemeente bekijkt of het mogelijk is om opnieuw een premie te voorzien. 
 

Wanneer de gemeente een aanvraag voor het kappen van bomen ontvangt wordt dit door Glenda altijd 
ter plaatse bekeken. Als het kappen wordt toegestaan wordt er altijd een heraanplant gevraagd. 
 
 
6. Stavaza trage wegen 
 

Door de gemeente werd aan Leiedal gevraagd om een studie te maken van de trage wegen en hierbij te 
kijken naar de functionele wegen (mobiliteit) en recreatie. 
Daarnaast worden alle knelpunten opnieuw bekeken om actie te ondernemen. Er komen ongeveer 35 
wegen in aanmerking om te heropenen/verleggen. Er zitten een aantal openbare wegen tussen. 
 

Aan de Waterhoek werd een trage weg verlegd na goedkeuring via de bouwvergunning. De eigenaar 
heeft deze verlegd in beton en niet in de oorspronkelijke stapstenen. Er wordt gevraagd om dit te 

herzien. 
 
Jean-Pierre Christiaens merkt op dat goede signalisatie aan de trage wegen belangrijk is en er geen 
gemotoriseerd verkeer toegelaten wordt. Dit werd doorgegeven aan de dienst mobiliteit. 
 
Er wordt ook gevraagd om alle trage wegen te voorzien van een naambord. 
 

Vanuit  het bestuur komt het voorstel om in het najaar een open raad te organiseren samen met de 
Gecoro rond het nieuw decreet gemeentewegen (i.f.v. de trage wegen). Aan Johan Braet zou gevraagd 
worden om dit toe te lichten. 
 
 
7. Stavaza beschermen zwaluwen 

 

Het plaatsen van een pompput voor wateraanvoer naar de wadi aan het stationsgebouw is financieel niet 
haalbaar voor het Stadlandschap. 
 
De technische dienst van de gemeente zal voorlopig de wadi mee met de ronde van de bloemen 
bewateren. 
 

Dirk Libbrecht informeerde bij ANB of het eventueel mogelijk is om een zwaluwtil te plaatsen aan de brug 
in Kerkhove. ANB koopt hun zwaluwtillen aan bij Vivaro. 
 
Hannelore Zoetardt van het Stadlandschap informeerde geheel vrijblijvend bij Vivaro naar de prijs van 
een zwaluwtil. 
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8. Inrichting stationsomgeving en restauratie stationsgebouw met aandacht voor de 

huiszwaluwkolonie 
 
Bij de renovatiewerken aan het stationsgebouw wordt rekening gehouden met de aanwezige 
zwaluwkolonie. Voor de uitvoering van de werken wordt de periode van april tot september vermeden. 
De werken worden in 2 fasen uitgevoerd: 

 1ste fase: najaar 2020 (kapotte pannen, schoorstenen hermetselen, ijzer tegen roest behandelen,  
 muur behandelen tegen huiszwam 

 2de fase: 2024 (subsidie), dakgoten zullen in 2 fasen aangepakt worden, opnemen in bestek 
 
 

 
*Prijzen excl BTW en transport, incl plaatsing; 12 nesten voorgemonteerd 
 
 

 

 
 
*Prijzen excl BTW en transport, excl plaatsing, enkel kop (€ 1700); 12 nesten voorgemonteerd 
 

 
9. Diervriendelijke gemeente 
 
De gemeente werkt aan de 10 speerpunten van Gaia voor een diervriendelijke gemeente.  
Deze zijn: 
• Schepen van dierenwelzijn 

• Dierenpolitie 

• Sterilisatiecampagne voor zwerfkatten 
• Geen kermiskramen met dieren toelaten 
• Diervriendelijke aanpak duivenoverlast 
• Verbod op gebruik van vuurwerk door particulieren 
• Leerlingen scholen bewust maken van dierenwelzijn 
• Losloopzone voor honden 
• Toelaten houden gezelschapsdieren in woningen OCMW, serviceflats, WZH 

• Verbod op de verkoop van gezelschapsdieren op openbare markten 
 
Er wordt gevraagd om in het algemeen politiereglement te voorzien dat honden altijd aan de leiband 
gehouden moeten worden. 
 
 

10. Varia 

 
Aan schepen Erik Vandereecken wordt gevraagd of hij altijd naar de MiNaKliRaad zal komen en niet enkel 
op uitnodiging. Erik laat weten dat het niet zijn bedoeling is om de raad te sturen. In de mate van het 
mogelijke zal hij wel aanwezig zijn. 

€ 7450* 

€ 
2400* 

€ 
7450* 
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BIJLAGE 1 
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BIJLAGE 2 
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BIJLAGE 3 

 

Aanplant Sint-Amandswijk Kerkhove i.s.m. SJB Kerkhove 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Aanplant Munkkouter i.s.m. Go Atheneum   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 


